
REFERAT FRA BESTYRELSMØDET

Mandag d. 16 september 2019 kl. 19:00.
I mødelokalet, Manøvej 82, kld.

Med følgende dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

2. Nyt fra formanden.
1. Rengøringen af gæsteværelset.

2. Oprettelse af yderligere handicap parkeringsbåse.
Hvis det er beboer der selv ansøger kommunen og dem som opsætter
og betaler, så er det med personlig nr. plade.

3. Forlængelse af afdelingens køkkenlån.

3. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer.

4. Afdelingstjek.

5. Indkomne sager.

6. Post.

7. Afdelingsmødet.
1. Hvem skal være dirigent.

2. Hvem skal vi invitere.

3. Hvem laver kaffe/the.

4. Hvilken kage skal købes, hvor og hvor meget.

8. Eventuelt.

Til stede var: Per, Tina, Bodil, Tom, Ole og Arne Afbud fra Verner.

1. Godkendt og underskrevet
2.1 Tina fremlagde foto af bl.a. toiletkummen og gulvtæppet i gæsteværelset. 
Begge dele 
      meget snavsede. Vi enedes om, at der skal strammes op omkring kontrol af
værelset 
      efter hver udlejning og der skal være rengøringsmidler og grej. Vi enedes 
om, at 
      indføre et depositum ved leje af gæsteværelset. Efter en del debat blev det
fastsat 
      til kr. 400 med stemmerne 3 mod en.
2.2. Per tæller hvor mange der er og aftaler med funktionærerne, at der 
etableres 4 mere.
2.3. Administrationen har bedt om, at bestyrelsen vedtager at forlænge 
køkkenlånet, såle-
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       des, at det ikke skal gå ud over vedligeholdelseskontoen. Det blev 
vedtaget.
2.4. Tømreren er klar igen efter en skade. De nye vaskemaskiner/tørretumblere
kommer 
        nu. Taget på elevatortårnene smuldrer og skal repareres. Det samme 
gælder nogle af
       gangbroerne.

     3     Reklamerne som er leveret ved opgang 36, bliver fremover leveret i de 
grønne kasser
     4     Afdelingstjekket er overstået uden de store problemer.
     5     Ingen
     6    Ingen, at 
     7.1 Vi prøver, at få den samme fra BL som sidste år
     7.2  ORG bestyrelsen
     7.3  Tom laver kaffe
     7.4   Per køber kringle
     7.5   Forslag til indkaldelse og dagsorden blev forelagt og godkendt.
     8      En del debat om hvordan bestyrelsen samarbejder. Tina gav udtryk for, at
hun ikke 
             mener, at der er et samarbejde.
Næste møde: 21. oktober kl. 19 i kælderen nr. 82.

Arne Nilsson
Referent
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